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Bijlage 1 ALV NTTB West 18 november 2021 
Verslag Afdelingsleden Vergadering NTTB West 27 mei 2021 
 

Aanwezig: De verenigingen TOV, Ta-La-Ni, ATTC, Docos, Play Fair, De Treffers (M) via machtiging, Scylla, SETT, 
Smash (M), Pingwins, Taveri, Reflex Lisse, Pijnacker, Reeuwijk, Peter Bakker (BR), Maria ter Hoek 
(BR), Frans Muijzers (lid van verdienste), Martijn Haalman (voorzitter AB), Antoni Mets 
(penningmeester AB), Jeffrey Tempelman (AB-lid), Jan Simons (voorzitter HB), Wilko Huiden (COT) 

Afwezig met 
kennisgeving 

TBSM, Panta Rhei, TTVA, Flamingo’s, Alexandria ’66, TTV Nieuwkoop, Combat, SVN, VCS, 
Vriendenschaar, Hans Kreischer  lid van verdienste), Wim Fasotte (erelid) 

Afwezig zonder 
kennisgeving 

De niet genoemde verenigingen  

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de online vergadering om 20:00 uur en heet speciaal Jan Simons die namens het HB aanwezig is 
welkom.  
 
2. Mededelingen 

 Het is in alle opzichten afgelopen jaar een verschrikkelijk jaar geweest waarin het ook zeer beperkt mogelijk is 
geweest om te tafeltennissen. Nu de maatregelen wat worden versoepeld mogen de zalen weer open (maximaal 
30 mensen en afstand houden); 

 De verenigingen Effekt ’77 en Smashing ’86 zijn opgeheven. In 2021 is ook al Kioti opgeheven; 
 Nadat de Taskforce hun opdracht in de BR van november 2020 heeft teruggegeven, heeft het HB het 

overgenomen. Op 6 maart was er een informele BR, op 29 mei was er een 2e informele BR en het volgende 
voorstel wordt in de formele BR eind juni behandeld. Verenigingen in West hebben een advies aan alle BR-leden 
gestuurd waarin ze hun zorgen over het traject hebben geuit; 

 De inschrijving voor de najaarscompetitie start in juni; een besluit over dubbel kan later worden genomen 
waarbij het doel is dat als er dubbel wordt gespeeld, niemand kan worden gedwongen om dubbel te spelen. De 
indeling zal plaatsvinden op basis van teamrating; 

 De Afdeling heeft in Hans Vogelaar een nieuwe jcl gevonden; 
 DWF kon nauwelijks worden getest in deze omstandigheden en zal daarom in het najaar niet worden ingevoerd. 

Er wordt de komende tijd ook meer mankracht ingezet op de integratie met NAS. 
 
3. Verslag, besluitenlijst en actiepunten ALV van 27 mei 2021 
Het verslag en de besluitenlijst (bijlage 1 en 2) worden zonder aanpassingen goedgekeurd. Alle actiepunten zijn 
afgehandeld (bijlagen 4, 5, 6 en 7). 
 
4. Terugblik 2020 
Aan de hand van een presentatie (en bijlage 8 en 9) wordt inzicht gegeven in een aantal van de activiteiten die de Afdeling 
in 2020 nog heeft gedaan/kunnen doen op het gebied van gesubsidieerde activiteiten, toernooien, competitie, opleidingen 
en diversen. De commissies hebben toch behoorlijk wat kunnen doen. De financiën boden in het najaar de mogelijkheid 
om wat extra’s te doen voor verenigingen die dat konden gebruiken om ze ‘over de streep’ te trekken om ondersteunende 
materialen voor de vereniging aan te schaffen. Vanaf maart heeft de voorzitter de verenigingen driemaal pr maand per 
mail extra geïnformeerd over alle zaken die van belang waren in deze tijd.  
 
5. Voortgang activiteiten 2021 
Aan de hand van een presentatie worden de activiteiten getoond die, ondanks dat er niet kon worden getafeltennist, wel 
hebben plaatsgevonden. Het Jeugdplatform is succesvol gestart en heeft al een derde bijeenkomst gehad en in het kader 
van de actie ‘Trainersbegeleiding’ zijn er gesprekken (geweest) met Avanti, Scylla en VVV. De eerste bijeenkomst tussen de 
BR-leden en de verenigingen ter voorbereiding van de informele BR (actiepunt van de vorige ALV) was een succes, er 
waren 14 verenigingen.  
 
Uit de financiële verantwoording blijft dat de Afdeling veel geld heeft overgehouden.  
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Op de vraag waar de inkomsten uit contributies van de Afdeling staan, antwoord de penningmeester dat de contributies 
sinds enige jaren naar de Bond gaan en dat de Afdeling een door de BR goedgekeurd budget krijgt op basis van een bedrag 
per lid. De Afdeling heeft geen bankrekening meer en geld dat overblijft gaat weer terug naar de Bond. De voorzitter geeft 
aan dat dit jammer is omdat verenigingen hiermee de kans voorbij hebben laten gaan gebruik te maken van subsidies. 
 
6. Hoofdlijnen beleid en uitvoering 2022 
Bijlage 10 (Toelichting) wordt toegelicht. Het concept budget is vrijwel gelijk aan dat van 2021. Omdat er geen budget aan 
verbonden wordt, heeft de Afdeling geen ‘Innovatieve activiteiten’ ingediend ter beoordeling maar zal ze dit gewoon 
intern oppakken. 
 
De ALV is akkoord met de ‘Hoofdlijnen beleid en uitvoering 2022’ en geeft het AB de opdracht de doelstellingen conform 
de notitie in de praktijk te realiseren. 
 
7. Verkiezing Bondsraadsleden 
Peter Bakker (bijlage 11) en Maria ter Hoek (bijlage 12) worden met applaus (her)benoemd als vertegenwoordigers van de 
verenigingen in de Bondsraad. De Afdeling zoekt nu twee plaatsvervangende leden die met de huidige BR-leden mee 
kunnen lopen en in de najaar ALV benoemd kunnen worden. 
 
8. Rondvraag 
Wilko Huiden vraagt de aanwezigen om zitting te komen nemen in COT en/of toernooien te organiseren. COT kan hierbij 
ondersteunen. 
 
De voorzitter roept alle verenigingen op contact met de Afdeling op te nemen om te kijken op welke wijze de Afdeling hen 
kan helpen, er zijn veel mogelijkheden. 
 
Vincent Schoenmaker bedankt het bestuur en geeft aan dat ze heel zichtbaar zijn geweest afgelopen jaar. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:40. De volgende ALV is op 18 november 2021. 


